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Starostovi Heľpy Jozefovi Fillovi sa ani rok po avizovaní budúceho skanzenu horehronskej
ľudovej architektúry nepodarilo získať 663.879 eur (20 miliónov Sk) na jeho spustenie.   Ako
uviedol, zháňali o skanzenoch informácie a mnohé si boli pozrieť. &quot;Vieme, čo chceme, len
treba zohnať sponzorov. Obec to zo svojho rozpočtu sama nezvládne,&quot; povedal pre
TASR. Dodal, že výstavba a spravovanie skanzenu by nemuseli byť výlučne v rukách obce,
ktorá je pripravená rokovať aj so súkromnými subjektmi.        O prípadnú propagačnú
spoluprácu má záujem aj Lesnícky skanzen v Čiernom Balogu. &quot;Keď sú miesta, ktoré
majú podobného ducha, tak si veľmi radi budeme pomáhať,&quot; povedal Ján Mičovský z
odboru komunikácie generálneho riaditeľstva Lesy SR, š.p. Podotkol, že v predošlom roku
Lesnícky skanzen, ktorý turistom ponúka aj programové víkendy, navštívilo 43.000 ľudí.       
Starosta predpokladá, že skanzen by mohol prilákať aj turistov, ktorí navštívili podobné atrakcie
na Slovensku. &quot;Je to v priestoroch amfiteátra, čiže by si mohli pozrieť aj amfiteáter, ale
súčasne by heľpianske drevenice v ňom mali byť využívané aj na ubytovanie a prenájom,&quot;
povedal. Pribudnúť by k nim mohli aj drevenice s architektonickými odtieňmi horehronských
obcí. &quot;Nejaké sny máme. Chceli by sme niečo, čo v iných skanzenoch nie je,&quot;
načrtol Fillo plány turistickej atrakcie, ktorá návštevníkom predstaví napríklad tavenie železa v
minulosti či ukáže ovčiarske koliby.        Drevenice sa zatiaľ využívajú počas júnových
Horehronských dní spevu a tanca a iných podujatí, ľudia si ich prenajímajú aj na rôzne oslavy.
Koná sa tu aj detský folklórny festival Kolovrátok a koncom augusta prehliadka vojenských
folklórnych súborov. V Heľpe sú turistom k dispozícii 4 penzióny s kapacitou 200 lôžok a 450
reštauračných miest.    
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